

Title (en)

Closure for containers.

Title (de)

Verschluss für Behälter oder dergleichen.

Title (fr)

Fermeture pour récipients.

Publication

EP 0320905 A1 19890621 (DE)

Application

EP 88120899 A 19881214

Priority

DE 8716572 U 19871216

Abstract (en)

The closure (V) for containers (2) or the like has a pouring opening (6) which can be closed by means of a closure member. The closure member is connected to a displacing part for movement from a closed position to an opening position. In order to construct a closure of this type more easily in terms of manufacture and in a reliable manner so as to avoid a bulky projecting position of the closure member, which could possibly impede the visual observation of the pouring function, it is proposed that the displacing part (16) is accommodated movably below the pouring opening (6) in a shaft-type recess (17) of the closure (V) and uses a movement space essentially below the pouring opening (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Verschluß (V) für Behälter (2) oder dergleichen mit einer mittels eines Verschlußorgans verschließbaren Ausgußöffnung (6). Das Verschlußorgan ist mit einem Verlagerungsteil zur Bewegung von einer Schließstellung in eine Öffnungsstellung verbunden. Um einen derartigen Verschluß herstellungstechnisch einfacher in gebrauchsverlässiger Weise so auszubilden, daß eine sperrige, unter Umständen das optisch-visuelle Verfolgen der Ausgießfunktion beeinträchtigende Überstandslage des Verschlußorgans vermieden ist, schlägt die Erfindung vor, daß das Verlagerungsteil (16) unterhalb der Ausgußöffnung (6) in einer schachtartigen Ausnehmung (17) des Verschlusses (V) bewegbar aufgenommen ist und einen Bewegungsraum im wesentlichen unterhalb der Ausgußöffnung (6) nutzt.

IPC 1-7

B65D 47/08

IPC 8 full level

B65D 47/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 47/0814 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2371352 A1 19780616 - POLYTOP CORP [US]
- [A] FR 2251493 A1 19750613 - METAL BOX CO LTD [GB]
- [A] US 4558806 A 19851217 - SHABRAM SR LYLE F [US], et al
- [A] FR 2417380 A1 19790914 - PERRELLA EMILIO [IT]

Cited by

US5735438A; WO2015048837A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0320905 A1 19890621; DE 8716572 U1 19890413

DOCDB simple family (application)

EP 88120899 A 19881214; DE 8716572 U 19871216